

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1
 Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	MERGER
EFFECTIVE DATE:	02/20/2013
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
logen Bio-Products Corporation	02/20/2013
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	logen Corporation
Street Address:	310 Hunt Club Road East
City:	Ottawa
State/Country:	CANADA
Postal Code:	K1V 1C1
PROPERTY NUMBERS Total: 12	
Property Type	Number
Application Number:	60258163
Application Number:	10451308
Application Number:	60334550
Application Number:	60362200
Application Number:	10505815
Application Number:	60556061
Application Number:	11088725
Application Number:	12266666
Application Number:	60666176
Application Number:	61312864
Application Number:	13583238
Application Number:	61440985
CORRESPONDENCE DATA	

CH \$480.00 60258163

Fax Number: 2128400221

Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.

Phone: 919-494-3405

Email: Patents-US-NY@novozymes.com

Correspondent Name: Novozymes North America, Inc.

Address Line 1: 60 East 42nd Street

Address Line 2: Suite 700

Address Line 4: New York, NEW YORK 10165

ATTORNEY DOCKET NUMBER:

12635-US-PRO

NAME OF SUBMITTER:

Elias Lambiris

Total Attachments: 4

source=01 Amalgamation#page1.tif

source=01 Amalgamation#page2.tif

source=01 Amalgamation#page3.tif

source=01 Amalgamation#page4.tif



2013-02-20

Corporations Canada
9th floor, Jean Edmonds Towers South
365 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1A 0G8

Corporations Canada
9e étage, Tour Jean-Edmonds sud
365, avenue Laurier ouest
Ottawa (Ontario) K1A 0G8

DAVIES WARD PHILLIPS & VINEBERG LLP
NELLY MIOR
155 WELLINGTON ST. WEST
40TH FLOOR
TORONTO ON M5V 3J7
Canada

Corporation Number: 839096-7
Numéro de société :

Request Received: 2013-02-20
Date de réception de la demande :

Request ID: 5759591
Numéro de la demande :

Your Reference:
Votre référence :

Please find enclosed the **Certificate of Amalgamation** issued under the *Canada Business Corporations Act* (CBCA) and related documents for **Iogen Corporation**. Please ensure that these documents are kept with the corporate records.

The issuance of this certificate will be listed in Corporations Canada's online Monthly Transactions report. You can access the report on the Corporations Canada website.

Please ensure that the corporation is aware of its ongoing reporting obligations by referring to the pamphlet, *Keeping Your Corporation in Good Standing* (enclosed or available on our website).

Also enclosed is additional information about protecting a corporate name.

If you require additional information, please contact Corporations Canada.

Vous trouverez ci-joint le **certificat de fusion** ainsi que les documents connexes émis en vertu de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions* (LCSA) relativement à **Iogen Corporation**. Veuillez vous assurer de les conserver avec les livres de la société.

L'émission de ce certificat sera rapportée dans notre prochain rapport mensuel de transactions. Vous pouvez consulter le rapport dans le site Web de Corporations Canada.

Veuillez vous assurer que la société est informée de ses obligations de déclaration. Vous pouvez consulter la brochure *Maintenir votre société en conformité*, ci-jointe ou disponible en ligne, pour connaître les obligations de déclaration de la société.

De plus vous trouverez ci-joint de l'information concernant la protection de la dénomination sociale.

Si vous avez besoin de plus d'information, veuillez communiquer avec Corporations Canada.



2013-02-20

Corporations Canada
9th floor, Jean Edmonds Towers South
365 Laurier Avenue West
Ottawa, Ontario K1A 0C8

Corporations Canada
9e étage, Tour Jean-Edmonds sud
365, avenue Laurier ouest
Ottawa (Ontario) K1A 0C8

Corporation Information Sheet

Canada Business Corporations Act (CBCA)

Fiche de renseignements concernant la société

Loi canadienne sur les sociétés par actions (LCSA)

logen Corporation

Corporation Number	839096-7	Numéro de société
Corporation Key	75834533	Clé de société
Required for changes of address or directors online		Requise pour mettre à jour en ligne l'adresse du siège social ou l'information concernant les administrateurs
Anniversary Date	02-20	Date anniversaire
Required to file annual return	(mm-dd/mm-jj)	Requise pour le dépôt du rapport annuel
Annual Return Filing Period	02-20 to/au 04-21	Période pour déposer le rapport annuel
Starting in 2014	(mm-dd/mm-jj)	Débutant en 2014

Reporting Obligations

A corporation can be dissolved if it defaults in filing a document required by the CBCA. To understand the corporation's reporting obligations, consult **Keeping Your Corporation in Good Standing** (enclosed or available on our website).

Obligations de déclaration

Une société peut être dissoute si elle omet de déposer un document requis par la LCSA. Pour connaître les obligations de déclaration de la société veuillez consulter la brochure **Maintenir votre société en conformité**, ci-jointe ou disponible dans notre site Web.

Corporate Name

Where a name has been approved, be aware that the corporation assumes full responsibility for any risk of confusion with existing business names and trademarks (including those set out in the NUANS® search report). The corporation may be required to change its name in the event that representations are made to Corporations Canada and it is established that confusion is likely to occur. Also note that any name granted is subject to the laws of the jurisdiction where the corporation carries on business. For additional information, consult **Protecting Your Corporate Name** (enclosed or available on our website).

Dénomination sociale

En dépit du fait que Corporations Canada ait approuvé la dénomination sociale, il faut savoir que la société assume toute responsabilité de risque de confusion avec toutes dénominations commerciales, marques de commerce existantes (y compris celles qui sont citées dans le rapport de recherche NUANS®). La société devra peut-être changer sa dénomination advenant le cas où des représentations soient faites auprès de Corporations Canada établissant qu'il existe une probabilité de confusion. Il faut aussi noter que toute dénomination octroyée est assujettie aux lois de l'autorité législative où la société mène ses activités. Pour obtenir de l'information supplémentaire, veuillez consulter le document **Protection de la dénomination sociale** ci-joint ou disponible dans notre site Web.



Certificate of Amalgamation

Canada Business Corporations Act

Certificat de fusion

Loi canadienne sur les sociétés par actions

logen Corporation

Corporate name / Dénomination sociale

839096-7

Corporation number / Numéro de société

I HEREBY CERTIFY that the above-named corporation resulted from an amalgamation, under section 185 of the *Canada Business Corporations Act*, of the corporations set out in the attached articles of amalgamation.

JE CERTIFIE que la société susmentionnée est issue d'une fusion, en vertu de l'article 185 de la *Loi canadienne sur les sociétés par actions*, des sociétés dont les dénominations apparaissent dans les statuts de fusion ci-joints.

Marcie Girouard

Director / Directeur

2013-02-20

Date of Amalgamation (YYYY-MM-DD)

Date de fusion (AAAA-MM-JJ)



Industry Canada Industrie Canada
Canada Business Corporations Act (CBCA) Loi canadienne sur les sociétés par actions (LCSA)

FORM 9
ARTICLES OF AMALGAMATION
(SECTION 185)

FORMULAIRE 9
STATUTS DE FUSION
(ARTICLE 185)

Form 9

1 - Name of the Amalgamated Corporation
Iogen Corporation

Dénomination sociale de la société issue de la fusion

2 - The province or territory in Canada where the registered office is to be situated (do not indicate the full address)
Ontario

La province ou le territoire au Canada où sera situé le siège social (n'indiquez pas l'adresse complète)

3 - The classes and any maximum number of shares that the corporation is authorized to issue

Catégories et tout nombre maximal d'actions que la société est autorisée à émettre

An unlimited number of Common Shares, 758,638 Class B Common Shares and an unlimited number of Preferred Shares, issuable in series, having attached thereto the rights, privileges, restrictions and conditions as set out in the annexed Schedule A

4 - Restrictions, if any, on share transfers
See annexed Schedule B

Restrictions sur le transfert des actions, s'il y a lieu

5 - Minimum and maximum number of directors (for a fixed number of directors, please indicate the same number in both boxes)

Nombre minimal et maximal d'administrateurs (pour un nombre fixe, veuillez indiquer le même nombre dans les deux cases)

Minimum: 1 Maximum: 10

Minimal: Maximal:

6 - Restrictions, if any, on business the corporation may carry on
None

Limites imposées à l'activité commerciale de la société, s'il y a lieu

7 - Other provisions, if any
See annexed Schedule C

Autres dispositions, s'il y a lieu

8 - The amalgamation has been approved pursuant to that section or subsection of the Act which is indicated as follows:

La fusion a été approuvée en accord avec l'article ou le paragraphe de la Loi indiqué ci-après

☐ 183

☒ 184(1)

☐ 184(2)

9 - Declaration: I hereby certify that I am a director or an officer of the corporation.

Déclaration: J'atteste que je suis un administrateur ou un dirigeant de la société.

Name of the amalgamating corporations Dénomination sociale des sociétés fusionnantes	Corporation No. N° de la société	Signature
Iogen Corporation	3,8,3,1,6,8,0	
Iogen Bio-Products Corporation	2,1,0,0,4,2,8	

Note:

Misrepresentation constitutes an offence and, on summary conviction, a person is liable to a fine not exceeding \$5,000 or to imprisonment for a term not exceeding six months or both (subsection 250(1) of the CBCA).

Note:

Faire une fausse déclaration constitue une infraction et son auteur, sur déclaration de culpabilité par procédure sommaire, est passible d'une amende maximale de 5 000 \$ ou d'un emprisonnement maximal de six mois, ou de ces deux peines (paragraphe 250(1) de la LCSA).

8390967

E-MAIL

2013-02-20

9:13

Canada

PATENT